

السادة / بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

القرارات الصادرة عن اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي

- استناداً لأحكام المادة (6/1/8) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان لسنة 2016 ، نفيدكم بالقرارات الصادرة عن اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي الذي تم عقده بتاريخ 2018/3/13 وكما يلي :-
- 1- الموافقة بإجماع الحاضرين على تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة لعام 2017 والخطة المستقبلية لعام 2018.
 - 2- الموافقة بإجماع الحاضرين على القوائم المالية كما في 2017/12/31.
 - 3- الموافقة بإجماع الحاضرين على انتخاب السادة بريس ووتر هاوس كويرز (الاردن) بالتركية كمدققي حسابات الشركة للسنة المالية 2018 وتقويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم .
 - 4- الموافقة بإجماع الحاضرين على ابراء ذمة رئيس وأعضاء مجلس الإدارة ضمن الحدود القاثولية التي نص عليها القانون للمدة من 2017/1/1 ولغاية 2017/12/31.
 - 5- الموافقة بإجماع الحاضرين على توزيع ارباح نقدية على المساهمين بمبلغ (800.000 دينار) فقط ثمانمائة الف دينار اردني.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

شركة الإقبال للطباعة والتغليف

التوقيع
رئيس مجلس الإدارة



بورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
السيد
١٤ آذار ٢٠١٨
الرقم المتسلسل: 1215
رقم الملف: 41100
الجهة المختصة: 2114/61

نسخة : هيئة الأوراق المالية المحترمين



للطباعة والتغليف (ش.م.ع.)



Printing & Packaging Co.

Date: 13/3/2018

Ref: 142/3/2018

MS/ Amman Stock Exchange

After Greetings,

Resolutions Issued by the Ordinary General Assembly Meeting

In accordance with the provisions of Article (8 / A / 6) of the Securities Listing Regulations of the ASE for the year 2016, we hereby inform you of the decisions issued by the Annual Ordinary General Meeting held on 13/3/2018 as follows:

- 1- Unanimously approving the report of the board on the activities of the company during the year 2017 and the future plan for 2018.
- 2- Unanimously approving the financial statements as of 31/12/2017.
- 3- Unanimously approving the election of Price Water House Coopers (Jordan) as auditors for the company during the financial year 2018 and authorize the board to decide their audit fees.
- 4- Unanimously approving the discharge of the chairman and members of the board with the legal limits as stipulated by law, for the period from 1/1/2017 to 31/12/2017.
- 5- Unanimously approved by all attendees to distribute the amount of JD 800,000 "eight hundred thousand Jordanian Dinars" as dividends to the shareholders.

Best Regards,

Al Ekbal Printing & Packaging Co.


David Silhavy
Chairman



Copy: Securities Commission



هاتف: ٥٧٢٨٨٦١ (+٩٦٢-٦) فاكس: ٥٧٢٨٨٦٥ (+٩٦٢-٦) صندوق بريد ٤٠١ ناعور ١١٧١٠ الاردن
Tel.: (+962-6) 5728861 Fax: (+962-6) 5728865 P.O.Box 401 Na'ur 11710 Jordan
E-mail: info@mm-ekbal.com